

K

KOLF EDUARD*Co-Founder and CEO of Caribbean Education & Finance Group*
 Netherlands


© CREDIT PHOTO

Eduard KOLF was born from Curacian parents. In 1981, he obtained his bachelor's degree in social action, with a focus on the development of communities and neighborhoods. He continued with a master's degree in social pedagogy from the University of Utrecht in 1988. In 2007, he returned to school to obtain an MBA in management consulting. An academic background to which one can add his polyglotism: Dutch, English, Papiamentu, Sranan Tongo. Eduard stayed on his island and worked for the Curaçao Finance Department since 1997. In this regards, he took care of the country's finances and monetary affairs, as well as national and international fiscal matters or the banking and monetary system. He stepped down in 2007. That year, he founded and ran the Caribbean Education & Finance Group. The development of people and organizations is key to a transformation of the society, which is why Eduard and his 2 associates offer advice, training, coaching and project management. All these tools aim to train and educate all the segments of society.

2012, Eduard took part in the Syntek Global adventure with the XTF. This fuel reducer, Extreme Fuel Treatment, became accessible to the general public through Syntek Global (USA) which bought the license and repackaged

XFT in small dosages for use in all types of engines (petrol, diesel). A great opportunity to help people save on their fuel budget and keep their engines in good shape. But also participate in the protection of the environment and especially earn substantial additional income every month. ✨

K

KOLF EDUARD*Co-Fondateur et dirigeant de Caribbean Education & Finance Group*
 Pays-bas


© CREDIT PHOTO

Eduard KOLF est né de parents curaciens. Il obtient en 1981 sa licence en action sociale, avec un focus sur le développement des collectivités et quartiers. Il poursuit avec un master en pédagogie sociale de l'université d'Utrecht en 1988. 2007, il retourne sur les bancs de l'école pour obtenir un MBA en conseil en gestion. Un bagage académique auquel on peut ajouter son polyglottisme : néerlandais, anglais, papiamentu, sranan tongo.

Eduard reste sur son île et travaille pour le département des finances de Curaçao à compter de 1997. À ce titre, il prend soin des finances et des affaires monétaires du pays, tout comme les questions fiscales nationales et internationales ou le système monétaire et bancaire. Il quitte ses fonctions en 2007. Cette année-là, il fonde et dirige Caribbean Education & Finance Group. Le développement des personnes et des organisations est clé pour une transformation de la société, raison pour laquelle, Eduard et ses 2 associés offrent conseils, formations, coaching et gestion de projets. Tous ces outils ont pour but de former et d'éduquer toutes les strates de la société.

2012 : Il est un ambassadeur de Syntek Global

2007 : Il cofonde of Caribbean Education & Finance Group

1997 : Il rejoint le département des finances de Curaçao

2012, Eduard prend part à l'aventure Syntek Global avec le XTF. Ce réducteur de carburant, Extreme Fuel Treatment, est devenu accessible au grand public par l'intermédiaire

de Syntek Global (USA) qui a acheté la licence et reconditionné XFT en petits dosages pour une utilisation dans tous les types de moteurs (essence, diesel). Une belle opportunité pour aider les gens à économiser sur leur budget de carburant et maintenir leur moteur en bon état. Mais aussi participer à la protection de l'environnement et surtout gagner des revenus supplémentaires substantiels tous les mois. ✨